
Title (en)
PLASTIC SEAL SHEATH FOR A CONDUCTOR CONNECTION, CONNECTING PART, COVER NUT AND SEALED CONNECTION BETWEEN
TWO CONDUCTORS

Title (de)
KUNSTSTOFF-DICHTUNGSHÜLLE FÜR EINE LEITERVERBINDUNG,VERBINDUNGSTEIL, ABDECKMUTTER SOWIE ABGEDICHTETE
VERBINDUNG ZWISCHEN ZWEI LEITERN

Title (fr)
BAGUE DE PASSE-FIL EN PLASTIQUE POUR UNE LIAISON DE CONDUCTEUR, PIECE DE LIAISON, ECROU DE RECOUVREMENT ET
LIAISON ETANCHE ENTRE DEUX CONDUCTEURS

Publication
EP 3076487 A2 20161005 (DE)

Application
EP 16163075 A 20160331

Priority
• DE 202015101619 U 20150331
• DE 202016100256 U 20160121

Abstract (en)
[origin: US2016294107A1] The invention initially relates to a plastic sealing internal sheath (13) for a conductor connection between a first conductor
(1) and a second conductor (11), wherein, in the connected state, the first conductor (1) is joined with the second conductor (11) by means of a
mandrel (12) that yields a conductive connection, wherein the mandrel (12) passes through a push-through area (8) of the first conductor (1). In
order to further improve such a sealing internal sheath, it is proposed that the sealing internal sheath (13) that can be slipped over the first conductor
(1) exhibits a receiving area (15) for the first conductor (1) completely enveloped transverse to a push-through direction (r) at its end allocated to
the push-through area (8) of the first conductor (1), and a passage opening (17) in the push-through direction (r), wherein the passage opening
(17) exhibits a first and second opening edge in the push-through direction (r), and has a closed, continuous sealing lip (18) at least on the second
opening edge, and the end of the sealing internal sheath (13) facing away from the connection area is designed to interact with the first conductor
(1) so as to form a seal. The invention also relates to a connection part for establishing an electrical connection between two electrical conductors.
The invention further relates to a casing for sealing an electrical connection between two electrical conductors.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft zunächst eine Kunststoff-Dichtungshülle (13) für eine Leiterverbindung zwischen einem ersten Leiter (1) und einem zweiten
Leiter (11), wobei im Verbindungszustand der erste Leiter (1) mit dem zweiten Leiter (11) mittels eines eine leitende Verbindung ergebenden
Dorns (12) verbunden ist, wobei der Dorn (12) einen Durchsteckbereich (8) des ersten Leiters (1) durchsetzt. Um eine solche Dichtungshülle
weiter zu verbessern, wird vorgeschlagen, dass die über den ersten Leiter (1) überstreifbare Dichtungshülle (13) an ihrem dem Durchsteckbereich
(8) des ersten Leiters (1) zugeordneten Ende einen quer zu einer Durchsetzungsrichtung (r) vollständig umschlossenen Aufnahmebereich (15)
für den ersten Leiter (1) aufweist und eine Durchgangsöffnung (17) in Durchsetzungsrichtung (r), wobei die Durchgangsöffnung (17) in der
Durchsetzungsrichtung (r) einen ersten und einen zweiten Öffnungsrand aufweist und jedenfalls an dem zweiten Öffnungsrand eine geschlossen
umlaufende Dichtlippe (18) besitzt und dass die Dichtungshülle (13) an ihrem dem Verbindungsbereich abgewandten Ende zur dichtenden
Zusammenwirkung mit dem ersten Leiter (1) ausgebildet ist. Auch betrifft die Erfindung ein Verbindungsteil zum elektrischen Anschluss zwischen
zwei elektrischen Leitern. Zudem betrifft die Erfindung ein Gehäuse zur Abdichtung eines elektrischen Anschlusses zwischen zwei elektrischen
Leitern.
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